



Circular No. (1) – 2022 SUB: New Season Dates 2022

To:, Greetings.

The UAE Tennis Federation is always keen to its academies, especially circumstances of the conditions of the COVID-19 pandemic, and also the desire of the Federation to make its calendar and activities compatible with local and international bodies and federations. The Federation decided to change the dates of the new sports seasons so that the start of the season of each year is January 1 and the end of the season for each year is December 31. Therefore, the start of the 2022 sports season is 01/01/2022 and the end of the season is 31/12/2022. Thus, the renewal of the membership of academies, coaches and players must be done before this date, and the months of October, November and December 2021 are considered as part to the 2020/2021 sports season.

We would also like to inform you that if any academy wants to hold a local championship from the period 01/10/2021 to 31/12/2021, they can submit their applications through the academy's portal on the federation's website. These events are considered part of the

2020/2021 sports season

Best Regards

Naser Al Marzouqi General Secretary

تعميم رقم (1) لسنة 2022 الموضوع: تواريخ الموسم الجديد 2022

السادة / مدراء الأكاديميات المحترمين تحية طيبة،،

يحرص اتحاد الامارات للتنس دائما على دعم الأكاديميات التابعة له وخاصة في ظل ظروف جائحة كرونا وأيضا رغبة من الاتحاد بان تكون رزنامته وفعالياته متوافقة مع الهيئات والاتحادات المحلية والدولية فقد قرر الاتحاد تغيير مواعيد الموسم الرياضي الجديد ليكون بداية الموسم من كل عام هو 1 يناير ونهاية الموسم لكل عام هو 31 ديسمبر. فعليه ان بداية الموسم الرياضي 2022 هو 2022/01/01 ونهاية الموسم هو 2022/12/31 وبذلك يكون تجديد اشتراك الموسم هو المدربين واللاعبين قبل هذا التاريخ وتعتبر شهور أكتوبر، نوفمبر وديسمبر 2021 مكملا للموسم الرياضي شهور أكتوبر، نوفمبر وديسمبر 2021 مكملا للموسم الرياضي

كما نود اعلامكم في حالة رغبة أي اكاديمية بإقامة بطولات محلية للفترة من 2021/10/01 ولغاية 2021/12/31 فبإمكانهم تقديم طلباتهم من خلال البوابة الخاصة بالأكاديميات في الموقع الإلكتروني للاتحاد وتعتبر هذه الفعاليات جزء من الموسم الرياضي 2021/2020.

وتقبلوا خالص تحياتنا

ناصر المرزوقي الأمين العام